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Vraag 1 
Wat is de reden dat het Lingelandschap niet ingetekend is? 

 

Antwoord: 

Het college heeft er voor gekozen om die gebieden uit te sluiten waarbij dit wettelijk is bepaald. 

Dit is verwoord in ‘stap 1’ uit het beleidskader. Op de kaart in het beleidskader is te zien dat het 

Lingelandschap in diverse uitsluitingsgebieden valt. 

Vraag 2 
Is het bedoeling eerst zon en dan pas een windmolen, en hoe toon je die behoefte waar over 

gesproken wordt objectief aan? 

 

Antwoord: 

Dat klopt. Wind is aanvullend aan zon op dak. De ondernemer moet aantonen dat er behoefte 

is aan extra opwek om te voorzien in eigen duurzaam opgewekte energie. Zie ook paragraaf 

5.1, punt 3 in het beleidskader. Dit betekent dat bij de aanvraag inzicht in verbruik en verwachte 

opwek gevraagd wordt. 

 

Vraag 3 
Betekent het adviesrecht, dat de raad voor elke windturbine een bindend advies moet 

afgeven? 

 

Antwoord: 

Het college heeft in de raadsinformatienota van 27 juni 2023 aangegeven dat, met de 

inwerkingtreding van de Omgevingswet, de “verklaring van geen bedenkingen” verdwijnt. Uw 

raad hoeft dan niet bij elk geval afzonderlijk betrokken te worden, tenzij u anders besluit. Uw 

raad heeft op 25 mei 2021 met het vaststellen van het  “Adviesrecht gemeenteraad en 

verplichte participatie bij afwijkingen van het Omgevingsplan” besloten, dat windturbines vallen 

onder het adviesrecht van de raad (zie pagina 8 van het aangehaalde document). 

Vraag 4 
Als de windturbine bedoeld is voor eigen gebruik, wat hebben we dan te maken met 

netcongestie? 

 

Antwoord: 
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Doordat er zelf “achter de meter” energie wordt opgewekt hoeft er geen extra energie uit het 

stroomnet te worden gehaald danwel aanpassingen gedaan te worden in het publieke deel van 

het stroomnet.  In die zin heeft een initiatiefnemer geen last van netcongestie. Wel kan het zijn 

dat een kleine windturbine tijdelijk stil staat als gevolg van een disbalans tussen opwek en 

verbruik en de op dat moment beschikbare teruglevercapaciteit op het publieke deel van het 

stroomnet. Hiervan kan ook sprake zijn bij de opwek van zonneenergie. 

 

Vraag 5 
Naar aanleiding van de communicatie en participatie. Wat is er besproken in het genoemde 

overleg? En kunnen wij hier een verslag van krijgen? 

 

Antwoord 

In het overleg met VBL, NFO en LTO is het beleidskader besproken en zijn elkaars standpunten 

uitgewisseld. Er zijn notulen gemaakt van dit overleg en dit kan gedeeld worden. Zoals in het 

raadsvoorstel opgenomen, zijn deze belangen gehoord en meegewogen in het beleidskader 

zoals aan uw raad voorgelegd. 

 

Vraag 6 
Tot in welk detail moet het plan zijn uitgewerkt om naar de intaketafel te komen? 

 

Antwoord: 

Op pagina 4 van het beleidskader is onder het kopje ‘Proces’ aangegeven welke stappen er 

moeten worden doorlopen voordat de initiatiefnemer dit naar de gemeente kan sturen. Via de 

intaketafel wordt er meegedacht met de initiatiefnemer, zodat er goed zicht is op de 

haalbaarheid van de aanvraag. 

Vraag 7 
Klopt het dat het ‘Nationaal landschap’ ontbreekt op de kaart die als bijlage is toegevoegd? 

 

Antwoord: 

Ja, maar het Nationaal Landschap staat wel op kaart 1 in het beleidskader; ‘Nationaal 

landschap maar buiten het GNN en de Groene ontwikkelingszone’. Zie ook beantwoording 

vraag 8. 

Vraag 8 
Vanwege de verschillen, welke kaart is geldend, kaartweergave 1 in het beleidsstuk, of de 

kaart die als bijlage is toegevoegd? 

 

Antwoord 

De kaart in het beleidskader in leidend. We zullen de kaart die als bijlage is toegevoegd 

aanpassen. 
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Vraag 9 
Kan er niet gewerkt worden met verschillende as-hoogtes per gebied? 

 

Antwoord 

Ja, dat kan. Echter, het college heeft op basis van de gesprekken met de belanghebbenden een 

vaste hoogte voorgesteld. Verschillende hoogtes in het landschap zouden een verstorend 

beeld kunnen geven. 

Vraag 10 
Windturbines in de Hollandse Waterlinie kunnen als dit blijkt uit een light versie van de HIA. 

Hoe kansrijk is dit als de Rijksdienst voor het Cultureel Erfgoed aangeeft dat de uitkomsten 

van de HIA niet bindend zijn? 

 

Antwoord 

Via het bindende adviesrecht van u als gemeenteraad bepaalt uw raad of een windturbine is 

toegestaan. Uw raad kan daarbij uiteraard het advies van de Rijksdienst voor Cultureel Erfgoed 

gebruiken. 

 

Vraag 11 
Is het niet beter onder voorwaarden bij punt 4 te spreken over een locatie in plaats van over 

een bedrijf? Ter verduidelijking, op één locatie kunnen meerdere bedrijven zijn gevestigd, dat 

zou betekenen dat er dus meerdere windmolens op 1 locatie mogen komen te staan. 

Andersom kan één bedrijf bestaan uit meerdere locaties, wat met het huidige beleid 

betekend dat er maar op één locatie een windmolen geplaatst mag worden. 

 

Antwoord 

Het is niet logisch dat twee windturbines op een korte afstand van elkaar zullen worden 

geplaatst vanwege interferentie (= het in elkaars wind zitten). Bovendien zijn de bouwvlakken 

niet zodanig groot dat dit opportuun is. 

Vraag 12 
Als de definitie van een kleine windmolen in het Provinciaal beleid een maximale as-hoogte is 

van 25 meter, waarom is hier in dit beleid van afgeweken? 

 

Antwoord 

We zien in den lande verschillende te hanteren maximale hoogtes voor kleine windturbines. 

Het college heeft op basis van de eerder vermelde RVO richtlijn én het door agrariërs gewenste 

opwekvermogen besloten uit te gaan van 30 meter as-hoogte. 

 

Vraag 13 
In het beleidsstuk wordt gesproken over verschillende wieklengtes en tiphoogtes, graag 

horen we welke maten leidend zijn? 
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Antwoord 

Zie paragraaf 5.1, punt 5a voor de maximale hoogten. Er wordt daarbij rekening gehouden met 

verschillende typen windturbines. De maximale tiphoogte bedraagt 45 meter bij een as-hoogte 

van 30 meter en een maximale wieklengte van 15 meter. 

 


